

referred to the Standing Committee on Transport and Communications.

And on the motion of Mr. Leggatt, seconded by Mr. Knowles (Winnipeg North Centre), in amendment thereto,—That the motion be amended by deleting all the words after the word “That” and substituting the following therefor:

“Bill C-1001, An Act respecting Bell Canada, be not now read a second time but that it be read a second time this day six months hence.”

And debate continuing;

The hour for Private Members' Business expired.

(Proceedings on Adjournment Motion)

At 6.00 o'clock p.m., the question “That this House do now adjourn” was deemed to have been proposed pursuant to Order made Thursday, October 27, 1977;

After debate, the motion was deemed to have been withdrawn.

Debate was resumed on the motion of Mr. Chrétien, seconded by Mr. Munro (Hamilton East),—That Bill C-11, An Act to amend the statute law relating to income tax and to provide other authority for the raising of funds, be now read a second time and referred to a Committee of the Whole.

After further debate, the question being put on the motion, it was agreed to on the following division:

(Division—Vote N° 12)

YEAS—POUR

Messrs.—Messieurs

Alexander	Clark	Fraser	Landers	O'Connell
Andras	(Rocky Mountain)	Friesen	Lang	Ouellet
(Port Arthur)	Clermont	Gauthier	Lapointe	Paproski
Andres	Collenette	(Ottawa—Vanier)	Leblanc	Parent
(Lincoln)	Corbin	Gendron	(Laurier)	Philbrook
Appolloni (Mrs.)	Côté	Gillespie	Lee	Pinard
Baker	Crouse	Gray	Loiselle	Poulin
(Grenville—Carleton)	Cullen	Guay	(Chambly)	Prud'homme
Balfour	Cyr	(Saint-Boniface)	Lumley	Ritchie
Béchar	Daudlin	Halliday	MacEachen	Roche
Bégin (M ^{lle})	Dawson	Harquail	MacKay	Savard
Blaker	De Bané	Herbert	Masniuk	Smith
Blouin	Dinsdale	Holmes	McCain	(Saint-Jean)
Boulanger	Dionne	Holt (Mrs.)	McGrath	Stevens
Breau	(Northumberland—	Hopkins	McKinley	Tessier
Buchanan	Miramichi)	Huntington	McKinnon	Towers
Bussièrès	Douglas	Jamieson	McRae	Trudel
Cadieu	(Bruce—Grey)	Jarvis	Milne	Turner
Cafik	Dupras	Joyal	Munro	Wenman
Campbell	Elzinga	Kaplan	(Esquimalt—Saanich)	Wise
(LaSalle—Émard—	Faulkner	Kempling	Munro	Wood
Côte Saint-Paul)	Flynn	Korchinski	(Hamilton East)	Woolliams
Caron	Foster	Lajoie	Nicholson (Miss)	Young—103
Chrétien	Fox	Lamontagne	Nielsen	

fois et déferé au Comité permanent des transports et des communications.

Et sur l'amendement de M. Leggatt, appuyé par M. Knowles (Winnipeg-Nord-Centre),—Qu'on modifie la motion en retranchant tous les mots suivant le mot «Que» et en les remplaçant par ce qui suit:

«Le Bill C-1001, Loi concernant Bell Canada, ne soit pas maintenant lu une deuxième fois mais qu'il soit lu une deuxième fois dans six mois à compter de ce jour.»

Le débat se poursuit;

L'heure réservée aux affaires émanant des députés est expirée.

(Délibérations sur la motion d'ajournement)

A six heures du soir, la motion «Que la Chambre s'ajourne maintenant» est réputée présentée en conformité des dispositions de l'ordre du jeudi 27 octobre 1977.

Après débat, cette motion est réputée retirée.

Le débat reprend sur la motion de M. Chrétien, appuyé par M. Munro (Hamilton-Est),—Que le Bill C-11, Loi modifiant le droit fiscal et prévoyant l'attribution d'autres pouvoirs pour percevoir des fonds, soit maintenant lu une deuxième fois et déferé à un Comité plénier.

Après plus ample débat, cette motion, mise aux voix, est agréée, par le vote suivant: